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Yıl: 2 Sayı: 104Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği yayın organıdır

DESOB DESTEK VERİYOR

Üretim merkezlerinde üretilen

prefabrike evler depremzedeler

için sıcak bir yuva oluyor. DESOB

Başkanı Mustafa Kayıkcı, üretim 

merkezini ziyaret etti.
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Kahramanmaraş Merkezli iki büyük depremin ardından, Düzce 
Valisi Cevdet Atay'ın girişimleri ile başlatılan ve DESOB'un 

destek verdiği Düzce'deki OSB'lerde kurulan Konteyner Üretim 
Merkezlerinde üretilen prefabrik evler, depremzedeler için sıcak bir 
yuva oluyor. Üretim Merkezlerinde konteyner imalatları devam 
ederken, Kahramanmaraş Valisi Ömer Faruk Coşkun, bu 
konteynerlere 38 bin depremzedeyi yerleştirdiklerini söyledi.

DEPREMZEDELERE SICAK BİR YUVA OLUYOR

Asrın felaketi olarak kayıtlara geçen Kahramanmaraş 

merkezli 2 büyük deprem felaketinin vurduğu illerde 

yaraların sarılması için çalışmalar artarak devam ediyor.

Deprem felaketlerinin hemen ardından felaketin vurduğu 

illerdeki depremzede vatandaşların barınma ihtiyaçlarının 

karşılanması içi Düzce'deki Organize Sanayi Bölgelerinde 

(OSB) kurulan Konteyner Üretim Merkezlerinde 1 sınıf 

malzemeden üretilen konteynerlerin deprem bölgesine 

sevkiyatları devam ediyor. Kahramanmaraş Valisi Ömer Faruk 

Coşkun, Düzce'de imalatı yapılan ve kentteki 16 bin 186 

konteynerden yaklaşık 12 bininin kullanıma açıldığını, 

buralarda yaklaşık 38 bin depremzedenin misafir edildiğini 

bildirdi. Vali Coşkun, AFAD Koordinasyon Merkezi'nde 

düzenlenen basın toplantısında, ilk günden itibaren 

vatandaşların barınması noktasında devletin bütün kurum ve 

kuruluşlarıyla çok ciddi çalışmalar yaptıklarını kaydetti. 

Vatandaşların kalıcı konutlarına geçinceye kadar konteyner 

kentlerde yaşamlarını idame ettirebilmeleri için çalışmaların 

son hızıyla devam ettiğini bildiren Coşkun, bu anlamda kent 

genelinde 42 konteyner kentin 31'inin tamamlandığını 

vurguladı.

81 İL VALİLİĞİNE GÖNDERİLDİ 

İçişleri Bakanlığı Afet ve Acil Durum Yönetimi (AFAD) 

Başkanlığı, valiliklere afetzedelere yönelik genelge gönderdi. 

Genelgede, afetzede yurttaşların geri dönüş ve yol 

masraflarının karşılanması iş ve işlemlerinin yürütülmesi için 

valilik/kaymakamlık bünyesinde daha önce oluşturulan 

birimlerin görevlerine devam edeceği bildirildi. Birimler, 

ihtiyaç durumunda teknik ekipman ve personel bakımından 

destek sağlayacak ve belirlenen tahliye bilgilendirme ve 

başvuru noktalarının adres ve iletişim bilgiler 

valilik/kaymakamlık internet ve sosyal medya hesapları 

üzerinden paylaşılacak.

BİLET ÜCRETLERİ KARŞILANACAK

Genelgeye göre, 'Yol Masraf Belgesi' talep eden depremzede 

yurttaşlar “https://tahliye.afad.gov.tr” adresinden sisteme giriş 

yapabilecek. Tahliye ve geri dönüşler konusunda müracaat 

noktalarına başvuran afetzedelerin de bilet ücretleri 

karşılanacak. Kendi imkânları ile bilet alan afetzedelerin talep 

etmeleri halinde bilet ücretleri ödenecek, yapılacak ödemelerin 

depremzede vatandaşların TC kimlik numaraları üzerinden 

gerçekleştirilmesi sağlanacak.

Çıkış illerindeki tahliye bilgilendirme ve başvuru noktalarına 

müracaat yapamadan afet bölgesindeki merkezlere ulaşan 

afetzedelere de gerekli kolaylıklar sağlanarak talepleri halinde 

yol masraf tutarları karşılanacak.

7/24 çalışma esaslı oluşturulan tahliye ve müracaat 

merkezlerine başvuran vatandaşların ulaşım noktasında uygun 

vasıtalarla gidiş dönüşlerinde gerekli her türlü imkân ve kolaylık 

daha önce yapıldığı şekilde kesintisiz yürütülecek.

Tahliye ve geri dönüşler konusunda 
müracaat noktalarına başvuran 
afetzedelerin de bilet ücretleri 
karşılanacak. 
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BAŞKAN ÖZLÜ, SANAYİ ESNAFINI ZİYARET EDİYOR

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, Düzcelilerin misafiri 

olmaya devam ediyor. Esnaf ziyaretlerine Eski Sanayi 

Çarşısı'nda devam eden Başkan Özlü, buradaki kiracı ve mülk 

sahiplerini tek tek ziyaret etti. Başkan Özlü, Modern Sanayi 

Sitesi yapım süreci hakkında bilgiler vererek “amacımız 

sizleri modern, nezih ve ferah bir ortamda iş yeri sahibi 

yapmaktır” dedi.

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü, vatandaşlarla 

hasbihal etmeyi,  ev ve işyeri ziyaretlerinde her bir 

vatandaşın elini sıkarak 'belediyemizden bir talebiniz var mı?' 

sorunu yöneltmeyi sürdürüyor. Eski Sanayi Çarşısı'nda 

esnafların misafiri olan Başkan Özlü, burada yapılması 

planlanan Kentsel Dönüşüm ve sanayi çarşısının şehir merkezi 

dışında nezih bir ortama taşınması amacıyla Beslanbey 

Mevkii'nde Beltaş A.Ş. tarafından inşası devam eden Modern 

Sanayi Sitesi yapım süreci hakkında kendisine yöneltilen 

soruları tek tek yanıtladı.

“ŞEHİR İÇİNDE KALAN KÖTÜ GÖRÜNTÜYÜ BİRLİKTE ORTADAN 

KALDIRALIM”

Eski Sanayi Çarşısı esnafının tereddüte kapılmadan kiracı ya 

da mülk sahibi fark etmeksizin yeni projede yerini alması için 

tüm imkanların seferber edildiğini ifade eden Başkan Özlü; 

“bu sanayi alanları şehrin tam merkezinde kaldı, buradan 

hem dükkan sahipleri hem de vatandaşımız memnun değil, 

hava kirliliği, gürültü kirliliği bunları hep birlikte sorumluluk 

üstlenerek ortadan kaldırabiliriz. Modern Sanayi Sitesi 1. 

Etap inşaatımız, Beslanbey Mevkii'nde 63 dönüm arazi 

üzerinde 112 dükkanın yer alacağı şekilde Beltaş A.Ş. 

tarafından sorunsuz şekilde yürütülüyor. Hesabını yaptık, 

nizami olarak kesintisiz inşaat çalışmaları devam ediyor. Bize 

güveniyorsunuz bunu biliyoruz. Bu bilinçle hareket ediyoruz. 

Çok kısa bir zaman içinde sizlerin orada daha düzenli, rahat, 

ferah, her anlamda sosyal donatıların olduğu bir sanayi 

merkezine yerleştirmek istiyoruz. Artık hiçbir yerde şehir 

merkezinde sanayi sitesi kalmadı, Düzce'de de kalmasın. 

Şehrimiz, düzenli kentleşme konusunda Türkiye'de örnek 

teşkil etsin” şeklinde konuştu.

“SİZLERİ DÜKKAN SAHİBİ YAPMAK İSTİYORUZ”

Dükkanların satış şartları konusunda da birçok seçeneğin 

olduğunu, sanayi esnafının mağdur olmaması için her imkanın 

sağlandığını aktaran Başkan Özlü, dükkan sahibi olmak 

isteyen esnaflar için Esnaf ve Sanatkârlar Kredi ve Kefalet 

Koorperatifi Başkanı Ertan Taşlı'nın da katkıları ile hayata 

geçirilen kolay kredi ayrıcalığını hatırlattı. Başkan Özlü: “Burada 

yıllarca kiracı olarak parasını kazanmaya çalışan esnafımız var. 

Aslında bizim projemiz sizin için büyük bir fırsat. Kolay kredi 

imkanları, ödeme imkanları. En önemlisi de kısa süre içinde 

büyük pirim yapacak bir yer Modern Sanayi Sitesi. Burada kiracı 

olmanızdan ziyade sizleri mülk sahibi yapmak istiyoruz. Biz, 

Düzce Belediyesi olarak Modern Sanayi Sitesi projesine bu açıdan 

yaklaşıyoruz. Kendiniz için, evlatlarınız için de bir yatırım olarak 

düşünmekte fayda var. Dükkanlarımızın satışına başladık. 

İstediğimiz seviyede devam ediyor. Benim amacım sizleri daha 

güzel ve kalıcı iş yerlerinize kavuşturmaktır. Bunu da sizlerin 

desteği ve güveni ile hayata geçireceğimize inanıyorum. Eski 

Sanayi Çarşısı esnafımız bizim için önemlidir. Modern Sanayi 

Sitesi'ne göstereceğiniz ilgi ile Düzce'mizin çehresinin 

değişmesinde en büyük emek sizlerin olacak.”
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GÖLYAKA ŞOFÖRLER VE NAKLİYECİLER
TAKSİCİLER, MİNİBÜSCÜLER ESNAF ODASI
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Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odası Birliği ile 
Gölyaka Şoförler Nakliyeciler Taksiciler 
Minibüscüler Esnaf Odası iş birliğinde 
gerçekleştirilen girişimler sonucunda, araç 
plakaları artık Gölyaka'da  basılıyor. Gölyakalı 
vatandaşlar bundan sonra plaka işlemleri için 
başka ilçelere gitmek zorunda kalmayacak.

Artan nüfus yoğunluğunu göz önünde 
bulundurup, Gölyaka Esnaf Kefalet'in ve Düzce 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Birliği'nin  de 
desteğini alarak Türkiye Şoförler ve 
Otomobilciler Federasyonu'na başvuran 
Gölyaka Şoförler  Nakliyeciler Taksiciler 
Minibüscüler Esnaf Odası başkanı Ahmet SİVİL, 
yürütülen görüşmeler sonucunda plaka basım 
işlemlerini gerçekleştirme yetkisini aldı. 

Araç plakaları Gölyaka'da basılıyor

Araç alım satım süreçlerinde daha önce başka 
ilçelere giderek uzun uğraşlar sonucu 
plakalarını alabilen Gölyakalı vatandaşlar bu 
işlemlerini artık Kültür mahallesi belediye 
terminali içinde bulunan  Gölyaka Şoförler  
Nakliyeciler Taksiciler Minibüscüler Esnaf 
odasının plaka basım atölyesinden alabilecek. 
Plaka basım işlemi için elinden geleni yapan 
oda başkanı Ahmet SİVİL, bu hizmetin 
vatandaşın işini kolaylaştıran, zaman ve 
maliyet tasarrufu sağlayan önemli bir çalışma 
olduğunu belirtti.

“Biz hizmet veren bir odayız, her şey 
vatandaşlarımız için”

Yerinde hizmet anlayışıyla Gölyakalı 
vatandaşlara birbirinden farklı alanlarda 
hizmet sunduklarını ifade eden Oda  Başkanı 
Ahmet SİVİL, “Vatandaşlarımız yıllardır plaka 
işlemlerini başka ilçelerde zorlu süreçler 
sonucunda gerçekleştiriyordu. 

Oda kurulduğundan beri plaka işlemleri için 
çabalar gösterilmiş ama nihayetinde bunu 
başarmak bize nasip olmuştur. Oda 
üyelerimizin taleplerinin karşılanması için Oda 
başkanlıklarımızın ve bağlı olarak da 
Birliğimizin çabaları çok önemlidir. Bunun yanı 
sıra da esnaflarımız, üyelerimiz şehrin hem 
ekonomik hem sosyal gelişimine katkı 
sağladıkları için yerel yönetimlerin de bu 
çabalara destek olması gerekir. Biz esnaflar ve 
sorumlu bir kurum olarak yerel yönetimlerin 
de bu çabalara destek olmasını bekleriz. Bu 
konuda girişimde bulunduğumuzu da 
üyelerimizin bilmesini isteriz. 

Ahmet Sivil/ Gölyaka Şoförler, Nakliyeciler, Taksiciler, 
Minibüscüler Esnaf Odası Yöne�m Kurulu Başkanı 

Biz Oda olarak, Gölyaka Esnaf Kefalet'in ve Düzce Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Birliği'nin desteği ile birlikte yürüttüğümüz girişimler sonucunda 
vatandaşlarımızın bu sorununa çözüm ürettik. 

Biz hizmet veren bir Odayız, her şey vatandaşlarımız için. Oda başkanı 
olduğum dönem boyunca daha iyi hizmet için varız ve mücadele etmeye 
devam edeceğiz” dedi.

GÖLYAKA’DA PLAKA
BASIMI BAŞLADI 


